
  

 

 

 

Mestský úrad Spišská Nová Ves, Štefánikovo námestie 1, 052 01 Spišská Nová Ves 

 

Zápisnica č. 2/2017 zo zasadnutia 

„Komisie komunálneho rozvoja pri MsZ v Spišskej Novej Vsi“ 

 
konanej dňa 05.09.2017 od 1400 hod., 

v malej zasadačke Mestského úradu v Spišskej Novej Vsi – 2. Poschodie č. d. 304, 

Štefánikovo námestie 1, 052 01 Spišská Nová Ves 

 

 

Pozvaní:   Ing. Marián Bubeník, Ing. Zuzana Záborská, Ing. Michal Beharka, Bc. Ing. Igor Geletka, Ing. 

Beáta Jánovcová, Ing. Ondrej Majerník, PeadDr. Branislav Tkáč, Ing. Štefan Pohly, Ing. Peter 

Susa, Ing. Juraj Sad, PhD., Ing. arch. Teodor Štubňa, Ing. Zuzana Valkoššáková, Ing. Vladimír 

Čech, Ing. Mária Jasečková 

Prítomní: Ing. Marián Bubeník, Ing. Zuzana Záborská, Ing. Michal Beharka, Bc. Ing. Igor Geletka, Ing. 

Beáta Jánovcová, Ing. Ondrej Majerník, PeadDr. Branislav Tkáč, Ing. Štefan Pohly, Ing. Peter 

Susa, Ing. Juraj Sad, PhD., Ing. arch. Teodor Štubňa, Ing. Zuzana Valkoššáková, Ing. Vladimír 

Čech, Ing. Mária Jasečková 

Neprítomní:  

 

  

Program: 1. Otvorenie zasadnutia 

 2. Rozšírenie skládky komunálneho odpadu 

 3. Prevádzka BRO (perspektíva využívania pre mesto a región) 

 4. Projekt rozšírenia nového cintorína 

 5. Rôzne 

 6. Záver 
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BOD č. 1: „Otvorenie zasadnutia“ 

  

 Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Ing. Marián Bubeník. Privítal prítomných členov komisie 

a predložil návrh programu spolu s materiálmi na prerokovanie, ktoré boli doručené všetkým členom komisie 

v elektronickej podobe. 

 

 

BOD č. 2: „Rozšírenie skládky komunálneho odpadu“ 

 

Ing. Vladimír Čech informoval členov komisie o zámere rozšírenia Regionálnej skládky odpadov Kúdelník II. 

Spišská Nová Ves v zmysle podkladov, ktoré boli členom komisie doručené v elektronickej forme.  

 

Ing. Marián Bubeník otvoril diskusiu na túto tému. 

 

Ing. Beáta Janovcová položila otázku, či naďalej chceme, aby 82 obcí vyvážalo odpad na perifériu Spišskej Novej 

Vsi. Poznamenala, že ak sa bude naše mesto do budúcna rozširovať, budeme mať skládku priamo v meste. 

 

Ing. Vladimír Čech reagoval, že Mesto Spišská Nová Ves prevádzkuje skládku odpadov Kúdelník II. od roku 

1996. V tejto lokalite zohráva úlohu historický faktor, ďalej technologické parametre. Civilizácia sa rozširuje, tvorí 

sa väčšie množstvo odpadov. Má to význam aj ekonomický, čím viac odpadu, tým je to pre mesto lacnejšie. 

Zároveň je to príjem pre mesto.  

 

Ing. Ondrej Majernik chápe tú filozofiu nenosiť si odpad v podstate domov z 82 obcí, na druhej strane sa ten 

odpad musí niekde umiestniť a zlikvidovať. Bolo by strašné, ak by si každá obec vytvárala svoje smetisko bez 

nejakej myšlienky a technického zázemia. Myslí si, že vzhľadom na históriu a vedecko-technické vybavenie, 

ktorým skládka Kúdelník II. disponuje, sa to dá zvládnuť tak, aby to škodilo čo najmenej. 

 

Ing. Zuzana Záborská poznamenala, že tento model má svoje ekonomické prínosy. Poukázala však na absenciu 

štúdie o vplyve skládky na ŽP, výsledkov monitorovania, bez ktorých sa dnes k tomu nevie jednoznačne vyjadriť. 

V zmysle odprezentovaných informácií je možné vziať na vedomie prípravu riešenia skládkovania odpadov na 

nejaké budúce obdobie. Opýtala sa, z čoho vyplýva informácia o náraste množstva ukladaných odpadov 

v posledných rokoch, pretože má znalosť, že podľa štatistík v regióne výška ukladaných komunálnych odpadov 

klesá, nakoľko obyvatelia odpad separujú. Uviedla, že v predloženom materiály chýbajú štatistiky, trendy, 

ukazovatele. Poznamenala, že na zasadnutí mestského zastupiteľstva ako poslanci nemali rozhodovať o zmene 

územného plánu, vopred mali mať štúdiu, ktorá bude pojednávať o vplyvoch nie len ekonomických ale aj 

environmentálnych. 

 

Ing. Marián Bubeník upozornil, že ak povieme skládke nie, je potrebné sa zamyslieť nad tým, aké sú ďalšie 

alternatívy. Ten odpad bude potrebné niekde dávať. 

 

Ing. Vladimír Čech oboznámil prítomných, že o týždeň budú mať na tento zámer dokumentáciu EIA, ktorú 

v prípade záujmu môžu členom komisie predložiť. Uviedol, že v roku 1996 podľa štatistiky občan SR 

vyprodukoval 250 kg komunálnych odpadov, dnes je to 460 kg na jedného občana, čo je z konzumného života. 

 

Bc. Ing. Igor Geletka pochválil firmu Brantner Nova, s.r.o. za rekultiváciu v porovnaní so 4 skládkami odpadu 

v Prešovskom kraji, na ktorých bol pracovne na prelome rokov 2016/2017. Zároveň poukázal na existenciu 

nižších cien za 1 tonu uloženého odpadu na niektorých skládkach v našom kraji, než je cena na skládke odpadov 

Kúdelník II. Opýtal sa, či je možnosť stanoviť inú cenu pre Mesto Spišská Nová Ves a iné ceny pre ostatné obce, 
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aby nedošlo k zvýšeniu poplatku o 103% v prípade nerozšírenia skládky. Položil otázku, komu patria pozemky, 

o ktoré by mala byť rozšírená skládka v 4. etape. Zároveň požadoval vyjadrenie k otázke prístupovej cesty na 

mestské pozemky pod pracoviskom BRO v prípade, ak by nasledovala aj 5. etapa. 

 

Ing. Mária Jasečková uviedla, že v prípade potreby realizácie 5. etapy rozšírenia skládky je pripravené variantné 

riešenie, v ktorom cesta pôjde okolo skládky. 

 

Ing. VIadimír Čech uviedol, že 40% vlastníkov pozemkov sú súkromný majitelia a zvyšok patrí Slovenskému 

pozemkovému fondu. 

 

Bc. Ing. Igor Geletka sa opýtal, aký podiel pripadá na mesto Spišská Nová Ves z celkového objemu uloženého 

odpadu na skládke za rok 2016. 

 

Ing. Vladimír Čech odpovedal, že na mesto Spišská Nová Ves pripadá zhruba 25 tis. m3 z celkových 44 300 m3. 

 

Komisia sa zhodla na názore, že bod „Rozšírenie skládky komunálneho odpadu“ sa presunie na 

najbližšie zasadnutie Komisie komunálneho rozvoja mesta Spišská Nová Ves spojené s obhliadkou 

Regionálnej skládky odpadov Kúdelník II. Spišská Nová Ves. 

 

 

BOD č. 3: „Prevádzka BRO (perspektíva využívania pre mesto a región)“ 

 

Ing. Juraj Sad, PhD. stručne uviedol predmet pripraveného bodu v zmysle podkladov, ktoré boli členom komisie 

doručené v elektronickej forme.  

 

Ing. Marián Bubeník otvoril diskusiu na túto tému. 

 

Bc. Ing. Igor Geletka spomenul, že prevádzka BRO stála Mesto Spišskú Novú Ves minulý rok  170 tis. EUR. 

Opýtal sa na výšku nákladov spojených s prevádzkou v tomto roku a zároveň položil otázku, či aj ostatné z 57 

miest a obcí zapojených do zberu a spracovávania vyseparovaného BRO prispievajú na prevádzku rovnakou 

výškou finančných prostriedkov. Poznamenal, či by zamestnanci Mestského úradu nemali byť aktívnejší, ak im po 

2 rokoch neprišla odpoveď´ z Ministerstva životného prostredia na otázku, či je možné kompost ako finálny 

produkt procesu zhodnocovania BRO predávať. 

 

Ing. Juraj Sad, PhD. reagoval, že na tento rok sú vyčlenené finančné prostriedky na prevádzku BRO vo výške 

190 tis. EUR. Ďalej odpovedal, že obce na prevádzku BRO prispievajú, čo potvrdila Ing. Mária Jasečková. 

 

Medzi členmi komisie prebehla diskusia o priebehu realizácie projektu a aktuálnom probléme s plnením 

merateľných ukazovateľov. 

 

Ing. Zuzana Záborská navrhla dať oficiálny podnet na zmenu indikátorov z dôvodu legislatívnych zmien. 

 

Komisia doporučuje požiadať o zmenu indikátorov projektu s názvom Regionálne centrum 

zhodnocovania biologicky rozložiteľného odpadu z dôvodu legislatívnych zmien a zároveň urgovať 

odpoveď z Ministerstva životného prostredia o možnosti predaja kompostu ako finálneho produktu 

procesu zhodnocovania BRO. 
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BOD č. 4: „Projekt rozšírenia nového cintorína“ 

 

Ing. Peter Susa oboznámil členov komisie o rozšírení pôvodnej projektovej dokumentácie pre územné a stavebné 

povolenie na rozšírenie nového cintorína spracovanom v roku 2007. Tento projekt sa rozšíril o dopracovanie 

projektu parkoviska, verejného osvetlenia a zabezpečenia pitnej vody, teda vodovodu. Informoval 

o prebiehajúcom procese verejného obstarávania, ktoré by malo byť vyhodnotené ešte v septembri 2017 

a plánovanom začiatku výstavby v priebehu mesiaca november 2017 v lehote 9 mesiacov. Predpokladaná 

hodnota stavby je 500 tis. EUR, v rámci ktorej má byť vybudovaných cca 500 hrobových miest, 60 urnových 

boxov ako súčasť oplotenia pričom uviedol možnosť vybudovania ďalších urnových boxov v rámci urnových stien 

podľa potrieb a dopytu. Miesta pre odber vody a odpad majú byť situované vedľa obslužných komunikácií. 

Predmetná projektová dokumentácia rieši aj výstavbu vodovodnej prípojky o celkovej dĺžke 173 m s bodom 

napojenia na existujúci verejný vodovod na parcele č. 846/1. Ďalšou časťou realizácie diela je verejné osvetlenie 

zrealizované pomocou LED svietidiel o výkone 1x38W. Rozšírenie parkoviska má mať kapacitu 43 státí 

s celkovou plochou vrátane príjazdových komunikácií 1 426,50 m2. V 1. etape rozšírenia nového cintorína sa 

neuvažuje s realizáciou objektu Obradná miestnosť.  

 

Ing. Marián Bubeník otvoril diskusiu na túto tému. Navrhol opačný postup, a teda ako prioritu stanoviť výstavbu 

obradnej miestnosti. 

 

Ing. Peter Susa potvrdil potrebu obradnej miestnosti vzhľadom na zlý prístup zo starého cintorína na nový, avšak 

potrebu hrobových miest označil za prioritu vzhľadom na ich nízky počet, ktorý potvrdil Ing. Juraj Sad, PhD.. 

 

Peadr. Branislav Tkáč vidí najväčší problém práve v prepojení medzi starým a novým cintorínom. V tejto 

súvislosti položil otázku, či Mesto uvažuje vyhradiť pruh pre peších chodcov alebo cyklistov. Zaujímal sa, či a ako 

Mesto plánuje vyriešiť dopravný problém na mieste pod mostom v smere zo starého cintorína na nový, ktorý je 

výrazný obzvlášť v čase, keď sa koná pohreb. 

 

Ing. arch. Teodor Štubňa oboznámil členov komisie o možných riešeniach. Z krátkodobého hľadiska riešenie 

spočíva v spomínanej výstavbe obradnej miestnosti na novom cintoríne. Riešenie z dlhodobého hľadiska vidia 

v rekonštrukcii mosta počas modernizácie železničnej trate, ktorá by tento bod odľahčila. 

 

Ing. Beáta Janovcová navrhla výstavbu autobusovej zastávky, ktorá by odbúrala časť peších chodcov. 

 

Ing. Peter Susa uviedol, že popod podjazd prechádzajú okrem pohrebného sprievodu aj vlastníci garáží 

a pozemkov v záhradkárskej oblasti, výstavba obradnej miestnosti teda všetkých peších chodcov neodbúra. 

Dlhodobé riešenie naznačil kolega Ing. Štubňa. Pre zúženie komunikácie na tomto mieste z dopravného hľadiska 

nevidí priestor nakoľko sa jedná o obojsmernú komunikáciu, súhlasí s uvažovaním doplnenia dopravného 

značenia upozorňujúceho na prechádzanie chodcov. Označil potrebu výstavby obradnej miestnosti ako ďalšej 

z investičných priorít. 

 

Ing. Ondrej Majerník vyjadril zaskočenie z nízkeho počtu voľných hrobových miest. Upozornil, že tomuto 

problému je potrebné venovať zvýšenú pozornosť a riešiť to aj cez poslancov. 

 

Komisia doporučuje urýchlene riešiť situáciu rozšírenia nového cintorína a následne výstavbu obradnej 

miestnosti v 2. etape v roku 2018. 
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BOD č. 5: „Rôzne“ 

 

Ing. Marián Bubeník požiadal Ing. Susu o krátku informáciu o pripravovanej rekonštrukcii ciest. 

Ing. Peter Susa informoval, že zhotoviteľom rekonštrukcie ciest je firma EUROVIA SK, a.s., Košice. 

So stavebnými prácami sa plánuje začať tento týždeň zatiaľ na komunikácii Brezová. Do konca roka by mala byť 

preinvestovaná 1/3 objemu finančných prostriedkov vyčlenených na 1. etapu rekonštrukcie komunikácií. 

Informovanie občanov o plánovanej aktivite je zabezpečené vlastnými kapacitami MsÚ spolu s MsP, prebieha 

formou lepenia oznamov na dvere jednotlivých vchodov, zakladania oznamov za stierače áut, informácia bola 

uvedená v mesačníku mesta Ičko, plánujeme ju zverejniť na stránke mesta. 

Ing. Marián Bubeník navrhol informovať občanov prostredníctvom predsedov mestských výborov. 

 

Ing. Peter Susa stručne oboznámil prítomných o probléme s prístupovou cestou na Červený jarok ohľadom ktorej 

sa občania ozývajú. Informoval o plánovanej dopravnej komisii, kde sa budú problémom zaoberať. 

 

Ing. Zuzana Záborská upozornila na bežiace programové obdobie a požiadala o predloženie správy 

o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch Mesta na najbližšom zasadnutí komisie. 

 

Ing. Ondrej Majerník upozornil na sťažnosti občanov v otázke kanalizácie na Muráňskej ulici, kde boli po búrke 

zatopené pivničné priestory rodinných domov a voda z kanála vytekala na cestu. Deje sa to v dôsledku napájania 

odpadových rúr nových IBV na hlavnú kanalizáciu v tejto lokalite. Vyzval prítomných na riešenie tejto situácie 

teraz aj do budúcna. Uviedol, že nie je proti výstavbe, no tá nesmie komplikovať život pôvodným obyvateľom tejto 

lokality. 

 

 

BOD č. 6: „Záver“ 

 

Predseda komisie komunálneho rozvoja poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

V Spišskej Novej Vsi, dňa 05.09.2017 

Zapísala: Ing. Zuzana Valkoššáková 

 

 

Ing. Marián Bubeník, v. r. 

predseda komisie 

 

 

 

 


